

With metal anthems like 'Heavy Metal Breakdown', **GRAVE DIGGER** are one of the most influential and pioneering bands of the German heavy metal scene since the early 80s, and 2020 will celebrate the 40th anniversary of these Teutonic metal masters! The ethos of the band has not changed, and yet **GRAVE DIGGER** sound modern and timeless like never before. On their 20th studio album, the band around frontman Chris Boltendahl continues their epic Highlands story. **Fields of Blood** is the logic consequence of a legendary trilogy and an auditory battle of unique traditional metal! Drifting riff masterpieces such as the stoic "*All For The Kingdom*", or the epic anthem "*Lions Of The Sea*", promise earworm and neck muscle training, while **Fields Of Blood** takes us into the vastness of Scotland on a journey through explosive sound landscapes. It's no surprise that the band even recorded parts of their new longplayer in the Scottish Highlands. As a very special highlight of the album, "*Thousand Tears*" features the incomparable voice of Noora of **Battle Beast**, refining the most touching metal ballad of the year in a duet with Boltendahl! Even 40 years later, **Grave Digger** still stay true to their no-frills traditional brand of metal with unwavering pure steel, which nevertheless offers surprises, and celebrates such a special anniversary of one of the most successful German heavy metal pioneers in the most glorious style!

Mit Metal Hymnen wie 'Heavy Metal Breakdown' gehören **Grave Digger** seit Beginn der 80er Jahre zu einer der prägendsten und einflussreichsten Bands der deutschen Metal Szene – 2020 läutet nun gebührend das bereits 40. Jubiläum der Teutonen Metal- Meister ein! Am Ethos der Band hat sich nichts geändert, und doch klingen **Grave Digger** modern sowie zeitlos wie nie zuvor. Auf ihrem 20. Studio Album vollendet die Band rund um Frontmann Chris Boltendahl ihre epische Highlands-Geschichte, **Fields of Blood** ist die Fortsetzung ihrer legendären Triologie nach "Tunes Of War" and "The Clans Will Rise Again", und eine wahre Sound-Schlacht einzigartigem Traditions-Metal! Treibende Riff- Meisterwerke wie 'All For The Kingdom', oder die epische Hymne 'Lions Of The Sea', versprechen Ohrwurm- und Nackenmuskeltraining, zugleich entführt uns **Fields Of Blood** in die Weiten Schottlands auf eine Reise durch explosive Klang-Landschaften. So ist es nicht zu überhören, dass die Band Parts des neuen Longplayers sogar in den Highlands Schottland's einspielen liess. Als ganz besonderes Highlight des Albums veredelt auf 'Thousand Tears' niemand geringeres als **Battle Beast**'s Noora mit ihrer unvergleichlichen Stimme die wohl bewegendste Metal- Ballade des Jahres im Duett mit Boltendahl! **Grave Digger** stehen auch nach 40 Jahren für unbeirrten, puren Stahl-Metal, der dennoch Überraschungen bereit hält, und ein solch besonderes Band-Jubiläum einer der erfolgreichsten deutschen Heavy Metal-Pioniere im glorreichsten Stile feiert!

**Album Release:** 29.05.2020, Napalm Records

**GRAVE DIGGER is:**

Chris Boltendahl – Vocals  
Axel Ritt – Guitar  
Jens Becker – Bass  
Marcus Kniep – Drums

**GRAVE DIGGER online:**

[www.grave-digger-clan.de](http://www.grave-digger-clan.de)  
[www.facebook.com/gravediggerofficial](http://www.facebook.com/gravediggerofficial)  
[www.instagram.com/gravediggerband](http://www.instagram.com/gravediggerband)  
[www.twitter.com/GRAVEDIGGERclan](http://www.twitter.com/GRAVEDIGGERclan)